

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန
သာပေါင်းမြို့နယ်

National Community Driven Development Project
(NCDDP)



လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း



ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်
Village Development Plan (VDP)
လင်းတာကျကျေးရွာအုပ်စု

မာတိကာ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ
၁	မြို့နယ်မြေပုံ	၁
၂	ကျေးရွာမြေပုံ (တည်နေရာ)	၂
၃	အုပ်စုတွင်ပါဝင်သော ကျေးရွာများစာရင်း	၂
၄	ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ	၃-၄
၅	လူထုပုဂ္ဂိုလ်ရေးဝင်ရောက်မှု လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြတ်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ် (PSA/PRA)အကျဉ်းချုပ်ဇယား	၅
၆	ကျေးရွာသမိုင်း	၆-၇
၇	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်အတွက် အသုံးပြုခဲ့သော PRA Tools များနှင့် ဂတစ်ခုချင်းစီအတွက် သုံးသပ်ချက်များ	၈-၁၆
၈	အစည်းအဝေး မှတ်တမ်းများ	၁၇-၁၈
၉	ကော်မတီဝင်များစာရင်း	၁၉
၁၀	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံချက် အရည်အသွေးထိန်းချုပ်မှု (Check list for VDP)	၂၀
၁၁	ကော်မတီဝင်များရွေးချယ်ခြင်းနှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ် ဆောင်ရွက်မှု မှတ်တမ်းဓါတ်ပုံများ	၂၁-၂၂
၁၂	ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁)	၂၃
၁၃	စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (ပုံစံ-၂)	၂၄
၁၄	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစားပေးအစီအစဉ် (ပုံစံ-၃)	၂၅
၁၅	ကျေးရွာအုပ်စုစီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ ရွေးချယ်ခြင်း (ပုံစံ-၄)	၂၆
၁၆	အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူများစာရင်း	၂၆-၃၀

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ သာပေါင်းမြို့နယ်၊ လင်းတာကျအုပ်စု
ကျေးရွာအခြေပြမြေပုံ



ကျေးရွာအုပ်စုတွင် ပါဝင်သောကျေးရွာများစာရင်း

- လင်းတာကျကျေးရွာ
- ဧညာင်ပင်သာ

ကျေးရွာအတွင်းရှိ အိမ်ထောင်စုနှင့်လူဦးရေ

အိမ်ထောင်စု	ကျား	မ	စုစုပေါင်း
၁၀၀	၂၂၂	၂၃၆	၄၅၈

လူနည်းစု၊ လူမျိုးစု၊ အိမ်ထောင်စု

အမျိုးအစား	အိမ်ထောင်စု	ကျား	မ	စုစုပေါင်း
ကရင်	၃	၆	၈	၁၄

လူနည်းစု၊ လူမျိုးစု၊ အိမ်ထောင်စု

ထိခိုက်လွယ်	အိမ်ထောင်စု	ကျား	မ	စုစုပေါင်း
သက်ကြီးရွယ်အို	-	-	-	-
အမျိုးသမီးဦးဆောင်	၁၆	-	-	၁၆
မသန်စွမ်း	-	-	-	-
မြေယာမဲ့	-	-	-	-

ကျေးရွာအတွင်းရှိ အခြေခံအဆောက်အအုံများ

စဉ်	အဆောက်အအုံအမျိုးအစား	မှတ်ချက်
၁။	မူလတန်းကျောင်း	
၂။	စေတီ	
၃။	ဘုန်းကြီးကျောင်း	

အဓိကစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ

စိုက်ပျိုးရေး	မွေးမြူရေး	အသေးစားစီးပွားရေး	အခြား
လယ်	ကြက်	ဈေးဆိုင်	လက်လုပ်လက်စား
ပဲအမျိုးမျိုး	ဝက်		
ဟင်းသီးဟင်းရွက်	ဘဲ		

ကျေးရွာအတွင်းအဓိကပိုင်ဆိုင်မှုများ

ကျေးရွာပိုင်ဆိုင်မှုများ	စိုက်ပျိုးရေး	စားကျက်မြေ	သစ်တောမြေ	သဲ/ကျောက်ရရှိမှု	ရေတွင်းရေကန်	စက်ရေကန်
အရေအတွက်	လယ်	-	-	-	၂	-
ကျေးရွာပိုင်ဆိုင်မှုများ	ကား	ထော်လာဂျီ	စပါးကြိတ်စက်	ချွေလှေ့စက်	စက်လှေ	ဈေးဆိုင်
အရေအတွက်	-	၁	၁	၃	-	၂

ကျေးရွာအတွင်း အဓိကပိုင်ဆိုင်မှုများ

ကျေးရွာပိုင်ဆိုင်မှုများ	စက်လှေ	ထွန်	ထယ်	ကျွဲ	နွား
အရေအတွက်	၅	၈	၉	-	၄
ကျေးရွာပိုင်ဆိုင်မှုများ	ဝက်	ဆိုင်ကယ်	ကျွမ်းကျင်လုပ်သား	လုပ်သား	လယ်ထွန်စက်
အရေအတွက်	၀	၀	၅	၁၅	၀

အခြားကျေးရွာရှိ အသုံးပြုနိုင်သော အရင်းအမြစ်နှင့် အချက်အလက်များ

အရင်းအမြစ်	ဆေးခန်း	အလက/အထက	ဈေး	ကျွမ်းကျင်လုပ်သား	လုပ်သား	မြေတူးစက်	လမ်းကြိုတ်စက်
-	-	-	-	၃	၇	-	-

သာပေါင်းမြို့နယ်၊ လင်းတာကျအုပ်စု၊ လင်းတာကျကျေးရွာ

လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သော လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ် (PSA/PRA) အကျဉ်းချုပ်

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရက်စွဲ	ဦးတည်အုပ်စု	တက်ရောက်သူ			အဓိကဆွေးနွေးချက်များ
				ကျား	မ	ပေါင်း	
၁	ကျေးရွာသမိုင်း		ရှေ့မှို၊ နောက်မိ အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၃	၂	၅	ကျေးရွာတွင်ဖြစ်ပျက်ခဲ့သော ထူးခြားဖြစ်စဉ်များနှင့် ဖြတ်သန်းလာခဲ့ပုံများ။
၂	ကျေးရွာလူမှုရေးပြ မြေပုံ		အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၅	၄	၉	ကျေးရွာရှိ အိမ်အမျိုးအစားများလမ်းများ၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး လက်လှမ်းမီမှု၊ မုဆိုးမများဒုက္ခိတများ။
၃	ရာသီခွင်ပြပြကွဲဒီဇို		အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၁၃	၁၂	၂၅	စီမံကိန်းလုပ်ငန်းအကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် ကျေးရွာလူထုပူးပေါင်းပါဝင်နိုင်ရေး အချိန်ပေးနိုင်သော ကာလအား ဖော်ထုတ်ခြင်းနှင့် ကျေးရွာလူထု ဝမ်းစာဖူလုံမှု ဝင်ငွေရရှိမှုများ။
၄	အဖွဲ့အစည်း ချိတ်ဆက်ပုံ		အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၁၀	၁၀	၂၀	ကျေးရွာအတွင်းရှိအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပြင်ပရှိ အဖွဲ့အစည်းများ မည်သို့ချိတ်ဆက်ပုံကို ဖော်ထုတ် ခြင်း။
၅	ပင့်ကူအိမ်ပြမြေပုံ		အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၁၀	၁၅	၂၅	အမျိုးသမီးများနှင့် အမျိုးသားများ၏ လက်ရှိရနေသော အခွင့်အလမ်းများ နှိုင်းယှဉ်ဖော်ထုတ်ခြင်း
၆	ဥစ္စာနေပြမြေပုံ		အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၁၂	၁၃	၂၅	လူမှုစီးပွားအပေါ် အဆင့်သတ်မှတ်ရန်မိမိ ကျေးရွာအလိုက် ပိုင်ဆိုင်မှုများခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာခြင်း။
၇	အရင်းအမြစ်ပြမြေပုံ		အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၁၃	၁၂	၂၅	ကျေးရွာ၏အဓိကအသက်မွေးဝမ်းကြောင်း၊ မြေယာပိုင်ဆိုင်မှု၊ သဘာဝ ယုံဇာတလက်လှမ်းမီမှုများ
၈	ပြဿနာသစ်ပင်		အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၈	၇	၁၅	မိမိကျေးရွာတွင် လက်ရှိကြုံတွေ့ နေရသော အခက်အခဲများဖြစ်ပေါ်စေသောကြောင်းအရာများနှင့် အကျိုးသက်ရောက်မှု ဖော်ထုတ်ခြင်း။

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ သာပေါင်းမြို့နယ်၊ လင်းတာကျအုပ်စု၊ လင်းတာကျကျေးရွာ
 သမိုင်းအကျဉ်း

သာပေါင်းမြို့နယ်၊ လင်းတာကျကျေးရွာအုပ်စု၊ လင်းတာကျ...ကျေးရွာသမိုင်းအကျဉ်း

အခြေခံအပျက်များ	ထိခိုက်မှု သက်ရောက်မှုနှင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုများ
၂၀၁၄ ခုနှစ် ၁၉၇၅ ခုနှစ်	လင်းတာကျကျေးရွာ စတင်တည်ထောင်သည်။ အိမ်ခြေ (၂၀) ခန့်၊ ကိုယ်ထူကိုယ်ထရွာ တည်ခဲ့သည်။
၂၀၇၅ ခုနှစ်	မာမလွတ် မုန့်တိုင်၊ ကြောင်အိမ်ခြေများ ဖြိုပျက်ခဲ့သည်။ လူအသေအနာများ ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ကျွဲ၊ နွားများ ဆခက်ဆဲ တွေ့ခဲ့သည်။
၂၀၈၅ ခုနှစ်	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်ပြီး လယ်ယာအား လုံးပျက်စီးခဲ့သည်။
၂၀၀၄ ခုနှစ်	မုန့်တိုင်ခြင်ဘေးအန္တရာယ်ကြောင့် ကျွဲ၊ နွားများ အသေအနာများ ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး အိမ်ခြေ (၄၀) လုံး ဖြိုပျက်ခဲ့သည်။
၂၀၀၅ ခုနှစ်	အမက မုလတန်းကျောင်းကို ယခင် သစ်သားကျောင်းမှ ကိုက်ကျောင်းအဖြစ် ဖြိုပြုပြင်ခဲ့သည်။
၂၀၀၆ ခုနှစ်	World Vision က ရွာပေါ်ကို တည်ဆောက်ပေးခဲ့သည်။ ယင်းအိမ်သာအဖွဲ့များ ကူညီပေးခဲ့သည်။
၂၀၀၇ ခုနှစ်	World Vision မှ ဆောက်လုပ်ပေးခဲ့သော အိမ်သာအဖွဲ့များ၊ ရေပေးစနစ်များ ကူညီပေးခဲ့သည်။ Unicef မှ လက်ရှိပုံစံဖြင့် ဖွဲ့စည်းပေးခဲ့သည်။
၂၀၀၈ ခုနှစ်	World Vision မှ ပြင်ဆင်ဆေးစစ်ပေးခဲ့ပြီး ကျောက်ခွေအလုံး (၂၀) ခန့် ဆောက်ပေးခဲ့သည်။
၂၀၁၂ ခုနှစ်	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်မုန့်တိုင်ခြင်ကြောင့် အိမ်ခြေ (၁၅) လုံးပျက်စီးခဲ့သည်။ ကျွဲ၊ နွားများ ခုခွဲရောက်ခဲ့သည်။
၂၀၁၃ ခုနှစ်	ရွာလယ်လမ်းဖျက်တင်ပျက်စီးခဲ့သည်။ (အုတ်ပျိုးခြံသာလမ်း)

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ သာပေါင်းမြို့နယ်၊ လင်းတာကျအုပ်စု၊ လင်းတာကျကျေးရွာ

သမိုင်းကြောင်း

၁၃၁၄ ခုနှစ်ခန့်တွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့သည်ဟု ခန့်မှန်းရပါသည်။ အိမ်ခြေ(၂၀)ခန့်သာ ရှိခဲ့ပါသည်။ ကိုယ်ထူကိုယ်ထဖြင့်စတင်ထည်ထောင်ခဲ့ပါသည်။

၁၉၇၅ခုနှစ်တွင်ဆိုက်ကလုန်းမုန်တိုင်းအကြီးအကျယ်တိုက်ခတ်ခဲ့၍တစ်ရွာလုံးအိမ်များပျက်စီး ခဲ့ပါသည်။ တစ်ရွာလုံးအိုးမဲ့အိမ်မဲ့တော်တော်များများဖြစ်ခဲ့ရပါသည်။ မုန်တိုင်းအပြီးတွင်ကျေးရွာသူကျေးရွာသာများမိမိနေထိုင် နေအိမ်များကိုပြန်လည်ပြုပြင်မွမ်းမံကာနေထိုင်ခဲ့ကြရပါသည်။မုန်တိုင်းဒဏ်ကြောင့် လယ်များလည်းပျက်စီးခဲ့ရာလယ် လုပ်ကိုင်ရန်အတွက် ပွင့်လင်းရာသီရောက်သည့်တိုင်အောင် အချိန်အများကြီးယူခဲ့ရပါသည်။

၁၉၈၅ ခုနှစ်တွင် ရေကြီးခြင်းများဖြစ်ခဲ့ပါသည်။ ကျွဲ၊ နွားများသေကြေရပါသည်။

၁၉၉၀ခုနှစ်တွင် အိမ်ခြေများတိုးတက်လာပါသည်။ အိမ်ခြေ(၁၂၀)ခန့်ရှိလာပါသည်။

၂၀၀၈ခုနှစ် တွင်ရေကြီးမှုကိုတစ်ဖန်ပြန်နှစ်မြုပ်မှုခံ ခဲ့ကြရပါသည်။ ၂၀၀၄ခုနှစ်ကဲ့သို့ပင်နှစ်မြုပ်မှုကို ခံခဲ့ကြရပါသည်။ဒီတစ်ခါတွင်တော့တစ်ရွာလုံးထဲတွင်အိမ်များကိုအမြင့်တည်ဆောက်ထားသော အိမ်များသည် မိမိအိမ်တွင်နေထိုင်ရခဲ့သည်။ ကျန်သောအိမ်များသည်အမြင့်ရှိရာမူလတန်းကျောင်းသို့ခိုလှုံခဲ့ ရပါသည်။

၂၀၁၆ခုနှစ်တွင် လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းကျေးရွာသို့ ပထမနှစ်စီမံကိန်းကိုမိတ်ဆက်ကာစီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက် သောကလုထုဆန်စစ်များကို ကျေးရွာတွင်ပြုလုပ်ခဲ့ရာတွင်ရွာမှလည်းပျော်ရွှင်တတ်ကြွစွာပါဝင်၍ ရွာအတွက် အမှန်တကယ်လိုအပ်သော စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲများကိုတင်ပြခဲ့ပြီး ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှုကိုရှေးရှုကာဆောင်ရွက် ခဲ့ပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ်၊ လင်းတာကျအုပ်စု၊ လင်းတာကျကျေးရွာ
ကျေးရွာအခြေပြမြေပုံ



သုံးသပ်ချက်

၁။ သောက်သုံးရေရရှိမှု

သောက်သုံးရေရရှိမှု အနေဖြင့်မြစ်ရေကိုကြိုချက်သောက်ကြရပါသည်။

၂။ လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု

ရွာတွင်းလမ်းသည်မြေသားလမ်းဖြစ်ပြီးရာသီတွင်လမ်းများရေနှစ်မြုပ်သွားပြီးမော်တော်ဘုတ်ဖြင့်သာ သွားလာရတော့သည်။ ရွာချင်းဆက်လမ်းအနေဖြင့်လယ်ကွင်းထဲမှလှည်းလမ်းကြောင်းမှ ဆိုင်ကယ်များသွားလာ ရပါသည်။

၃။ ပညာရေး

ပညာရေးအနေဖြင့်ရွာမူလတန်းကျောင်းရှိပါသည်။ အလယ်တန်းနှင့်အထက်တန်းကိုသာပေါင်းမြို့နှင့် လှေကြီးတက်ကျေးရွာတို့တွင်တက်ရောက်ပါသည်။ ပညာရေးအသင့်အတင့်ကောင်းမွန်ပါသည်။

၄။ ကျန်းမာရေး

ကျေးရွာတွင် ဆေးပေးခန်းမရှိပါ။ သာပေါင်းသို့သွားရောက်ကာကုသရပါသည်။

၅။ အထွေထွေသုံးသပ်ချက်

လယ်ယာလုပ်ငန်းကြောင့် နွမ်းပါးသူများလည်း အလုပ်ပေးနိုင်ပါသည်။ အရင်းအမြစ်များကို အားလုံး သုံးစွဲကြပါသည်။ ငွေကြေးပြည့်စုံသူများမှ အရင်းအမြစ်များကို ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်းများ ရှိပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ်၊ လင်းတာကျအုပ်စု၊ လင်းတာကျကျေးရွာ
ရာသီခွင်ပြဇယား

သုံးသပ်ချက်

ရာသီခွင်ပြဇယားကိုလင်းတာကျကျေးရွာရှိ (၁၅.၁.၂၀၁၇)ရက်နေ့တွင်ကျေးရွာသူကျေးရွာသားများသည် မိမိ၏ကျေးရွာအတွင်းရှိ ရာသီအလိုက်အလုပ်အကိုင်၊ ဝင်ငွေ၊ ပွဲတော်၊ အားလပ်ရက်၊ ရောဂါဖြစ်ပွားမှု၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စသည့်အကြောင်းအရာများကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါသည်။

အလုပ်အကိုင်အနေဖြင့်ကဆုန်၊နယုန်၊ဝါဆို၊ဝါခေါင်လများတွင်ပျိုးကျ၊လယ်ယာမြေပြုပြင်သည့်အလုပ်ကို လုပ်ကိုင်ကြပြီးသီတင်းကျွတ်၊တန်ဆောင်မုန်း၊နတ်တော်၊ပြာသို၊တပို့တွဲ၊တပေါင်း၊တန်ခူးလများတွင် လယ်ရိတ်သိမ်း ကိုင်းသိမ်းသည့် လုပ်ငန်းများကို လုပ်ကိုင်ကြပါသည်။

ဝင်ငွေအနေဖြင့် တပို့တွဲလနှင့်တပေါင်းလသည် ဝင်ငွေအကောင်းဆုံးလဖြစ်ပြီး တန်ခူး၊ကဆုန်၊ နယုန်လများသည်ဝင်ငွေအသင့်အတင့်လများဖြစ်ကာဝါဆို၊ဝါခေါင်၊တော်သလင်း၊ သီတင်းကျွတ်၊ တန်ဆောင်မုန်း၊ နတ်တော်၊ပြာသို၊တပို့တွဲ၊တပေါင်းလများသည်ဝင်ငွေအနေဖြင့် စားသောက်ရုံလောက်သာရရှိပါသည်။

ပွဲတော်အနေဖြင့် တန်ခူး၊ သီတင်းကျွတ်၊ တန်ဆောင်မုန်း၊ တပို့တွဲလများတွင် ပွဲတော်ရှိပြီး ကျန်လများတွင် မရှိပါ။

အားလပ်ရက်အနေဖြင့်ဝါခေါင်နှင့်တော်သလင်းလသည်အားလပ်ရက်အများဆုံးလများဖြစ်ပြီး တပေါင်း၊တန်ခူး၊ကဆုန်၊နယုန်၊ဝါဆိုလတို့သည် အားလပ်ရက်နည်းကာတော်သလင်း၊သီတင်းကျွတ်၊ တန်ဆောင်မုန်း၊ နတ်တော်၊ပြာသို၊တပို့တွဲလများသည်အားလပ်ရက်အနေဖြင့်လုံးဝအရှင်းမရှိပါ။

ရောဂါဖြစ်ပွားမှုအနေဖြင့် တန်ခူး၊ကဆုန်၊နယုန်၊ဝါဆို၊ဝါခေါင်လများတွင် အပူတတ်၊ဖျားနာ၊ တုတ်ကွေး ရောဂါများသာဖြစ်ပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ်၊ လင်းတာကျအုပ်စု၊ လင်းတာကျကျေးရွာ
 ဓနအင်အားပြဇယား

အမှတ်	အမျိုးအမည်	အိမ်အရွယ်	မြို့နယ်	အုပ်စု	တစ်နှစ်တာ	အိမ်အရေ
၁။	အလယ်အလတ် အုပ်စု	၁၅၀၀	လယ်၊ ဝါး	လယ်၊ ဝါး	၁၅၀၀	၂၀
၂။	အလယ်အလတ် အုပ်စု	၁၅၀၀	လယ်၊ ဝါး	လယ်၊ ဝါး	၁၅၀၀	၂၀
၃။	အလယ်အလတ် အုပ်စု	၁၅၀၀	လယ်၊ ဝါး	လယ်၊ ဝါး	၁၅၀၀	၅၀
၄။	အလယ်အလတ် အုပ်စု	၁၅၀၀	လယ်၊ ဝါး	လယ်၊ ဝါး	၁၅၀၀	၂၀

သုံးသပ်ချက်

ဓနအင်အားပြဇယားကို လင်းတာကျကျေးရွာတွင်ရေးဆွဲဆွေးနွေးရာ အနှမ်းပါးအုပ်စု (ထိခိုက်လွယ်)သည် ဓနမိုး၊ ဓနကာ၊ ဝါးကြမ်းခင်းဖြင့် နေထိုင်ပါသည်။ လယ်ဧကပိုင်ဆိုင်ခြင်း မရှိပါ။ ကြက်၊ ဝက်တို့ မွေးမြူပိုင်ဆိုင်ပြီး တစ်နှစ်တာဝင်ငွေ (၅)သိန်းရရှိပါသည်။ အိမ်ခြေ(၂၃)လုံး ရှိပါသည်။

နှမ်းပါးအုပ်စုသည် ဓနမိုး၊ ထရံကာ၊ ပျဉ်ခင်းအိမ်များ ဖြစ်ပါသည်။ လယ်၊ နွား၊ ကြက်၊ ဝက် တို့ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ တစ်နှစ်တာဝင်ငွေ (၁၀)သိန်းခန့်ရရှိပါသည်။ အိမ်ခြေ (၄၀)လုံး ရှိပါသည်။

အလယ်အလယ်အုပ်စုသည် ပျဉ်ထောင်သွပ်မိုး၊ အိမ်များဖြစ်သည်။ လယ်၊ နွား၊ လယ်ယာသုံး ပစ္စည်းများ ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ တစ်နှစ်တာဝင်ငွေမှာ (၂၀)သိန်းခန့်ရှိပြီး အိမ်ခြေ (၂၀)လုံးရှိပါသည်။

ချမ်းသာအုပ်စုတွင် ပျဉ်ထောင်သွပ်မိုး၊ ဖြစ်ပါသည်။ လယ်၊ စက်၊ နွား၊ စက်လှေတို့ကိုပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ တစ်နှစ်တာဝင်ငွေမှာ (၃၀)သိန်းခန့် ရှိပြီး အိမ်ခြေ (၂၀)လုံး ရှိပါသည်။

အချုပ်အရ အလယ်အလတ်နှင့် ချမ်းသာအုပ်စုတွင်သာ ငွေကြေးပြေလည်ပြီး နှမ်းပါးနှင့် အနှမ်းပါးဆုံး (ထိခိုက်လွယ်)အုပ်စုတွင် အကြွေးတင်မှုများ အစဉ်ရှိနေပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ်၊ လင်းတာကျအုပ်စု၊ လင်းတာကျကျေးရွာ
အရင်းအမြစ်ပြဇယား

စဉ်	အရင်းအမြစ်များ	သုံးစွဲသူ	ထိန်းချုပ်သူ
၁။	လယ်	ကျား + ၆	ကျား + ၆
၂။	ရေ	ကျား + ၆	ကျား + ၆
၃။	ဆည်	ကျား + ၆	ကျား + ၆

ပါဝင်ဆွေးနွေးသူ - ကျား - ၆
၀ - ၆

သုံးသပ်ချက်

ကျေးရွာတွင် ဘဘာဝအရင်းအမြစ်များဖြစ်သော လယ်ယာကိုင်ကျွန်း၊ မြစ်ချောင်းတို့အပေါ် မူတည်၍ သုံးစွဲသူ အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးတို့မှတန်းတူ သုံးစွဲကြပါသည်။ မိသားစု အဓိကလုပ်ငန်းမှာ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းဖြစ်ပြီး အမျိုးသားများမှ ဦးစီးလုပ်ကိုင်လျက်ရှိပြီး အမျိုးသမီးများမှာလည်း ပံ့ပိုးကူညီလျက်ရှိပါသည်။ ကျေးရွာအိမ်ခြေ (၇၀)ရာခိုင်နှုန်းသည် လယ်ယာမြေပိုင်ဆိုင်ကြပြီး ကျန်မိသားစုများမှာ စာရင်းငှားအဖြစ် လုပ်ကိုင်ကြပါသည်။ မြစ်ရေနှင့် ရေတွင်းမှရေများကို အိမ်သုံးရေအတွက် အသုံးပြုပြီး ၎င်းရေ သယ်ယူခြင်းလုပ်ငန်းများကို အမျိုးသမီးများမှသာ အဓိကဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ ဆောင်းသီးနှံကို မြစ်ရေတင်ပြီး ဧက အနည်းငယ် စိုက်ပျိုးပါသည်။ ဆင်းရဲသားမိသားစုအနည်းငယ်မှာလည်း ငါးဖမ်းခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ပါသည်။ ဥယျာဉ်စိုက်ပျိုးသူမှာ အနည်းငယ်သာရှိပြီး အခြားဟင်းသီးဟင်းရွက်များကို စိုက်ပျိုးလုပ်ကိုင်ပါသည်။ ကျေးရွာနှင့် မြို့အဓိကဆက်သွယ်ရေးမှာ စက်လှေ ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းအရင်းအမြစ်များကို အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး အိမ်ထောင်ဦးစီးများမှ ညီမျှစွာ သုံးစွဲကြကြောင်း တွေ့ရပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ်၊ လင်းတာကျအုပ်စု၊ လင်းတာကျကျေးရွာ
ပထမအကြိမ်အစည်းအဝေး

ရက်စွဲ၊ (၁၅.၁.၂၀၁၇)

(၁၅.၁.၂၀၁၇)ရက်နေ့ ညနေ (၂:၀၀)နာရီအချိန်တွင် လင်းတာကျအုပ်စု၊ လင်းတာကျကျေးရွာတွင် စီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းအဝေးနှင့်ကျေးရွာစေတနာ့ဝန်ထမ်း ရွေးချယ်ခြင်း အစည်းအဝေးကို ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ ပထမဦးစွာအစည်းအဝေးအခမ်းအနားကို ဖွင့်လှစ်ပြီးကျေးရွာလူထုကိုယ်စားကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကြည်စိုးမှ အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားခဲ့ပါသည်။

ထို့နောက်စီမံကိန်းမှဝန်ထမ်းများဖြစ်သော ဒေါ်မူမူဝင်း(လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)၊ ဒေါ်မိုးမိုးဌေး(လူထုစည်းရုံးရေးမှူး) နှင့် ဦးဇင်လင်းထက် (လက်ထောက်နည်းပညာမှူး)တို့မှကျေးရွာလူထုအားမိတ်ဆက် စကားများပြောကြားခဲ့ပါ သည်။ စီမံကိန်းရည်ရွယ်ချက်၊ လုပ်ဆောင်မှု၊ ပူးပေါင်းပါဝင်မှု နှင့် ဦးအာကာနှင့်ဒေါ်ယုနန္ဒာတို့မှ ပြောကြား ခဲ့ပါသည်။

ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြသော ကျေးရွာလူထုကို ကော်မတီရွေးချယ်ပုံအဆင့်ဆင့်ကို လူထုစည်းရုံးရေးမှူး များက ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ပါသည်။ ထို့နောက် စေတနာ့ဝန်ထမ်းရွေးချယ်ရန် ဝန်ထမ်းများ၏လုပ်ဆောင်ပုံ အဆင့်ဆင့်ကို ရှင်းလင်းပြောပြ၍ စေတနာ့ဝန်ထမ်းကျား (၁)ဦး၊ မ (၁)ဦးကို ရွေးချယ်ခဲ့ပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ်၊ လင်းတာကျအုပ်စု၊ လင်းတာကျကျေးရွာ
ဒုတိယအကြိမ်အစည်းအဝေး

ရက်စွဲ၊ ၁၆.၁.၂၀၁၇

၁၆.၁.၂၀၁၇ ရက်နေ့ ညနေ (၀၇ : ၃၀)အချိန်တွင် လင်းတာကျကျေးရွာ ရွာဦး ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွင် ဒုတိယအကြိမ်အစည်းအဝေးကို ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။

ထို့နောက် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးများမှ ကျေးရွာစီမံကိန်းအထောက်အကူပြု ကော်မတီများ၏ တာဝန်များကို ရှင်းပြပြီး ကော်မတီဝင်များကို ရွေးချယ်ခဲ့ပါသည်။ ထိုသို့ရွေးချယ်ရာတွင် စီ/ထောက်ဥက္ကဋ္ဌ (၂)ဦး၊ ဝယ်ယူရေး(၃)ဦး လည်ပတ်ပြုပြင်(၃)ဦး၊ စောင့်ကြည့်ကြီးကြပ် (၃)ဦး၊ အကြံပြုတိုင်ကြားရေး (၂)ဦးနှင့် ကျေးရွာစာရင်းကိုင် (၁)ဦးကို ရွေးချယ်ပြီး အမျိုးသမီးများ အချိုးညီမျှစွာ ပါဝင်ခဲ့ကြပါသည်။

ထို့နောက် PRA Tools များကို ကျေးရွာလူထုနှင့်အတူရေးဆွဲကြပါသည်။ ရေးဆွဲထားသော PRA Tools များကို ဦးဆောင်ဆွေးနွေးထားသောကျေးရွာလူထုထဲမှတစ်ဦးစီမှအစည်းအဝေး၌ ပြန်လည်ရှင်းပြဆွေးနွေးခဲ့ပါသည်။ ထို့နောက် ကျေးရွာအချက်အလက်များမှ ရရှိလာသော စီမံကိန်းများကို ကျေးရွာလူထုအား ချပြ၍အဆိုပြုစနစ်ကို အသုံးပြုရွေးချယ်ခဲ့ရာ (၁) ကွန်ကရစ်လမ်း(၂) မြစ်ရေစစ်ကန် (၃) ဆိုလာမီး တို့ဖြစ်ပါသည်။ ထို့နောက် အစည်းအဝေးကို (၇း၀၀)အချိန်တွင် ပြီးစီးခဲ့ပါသည်။ ထိုအစည်းအဝေးကို ကျေးရွာလူထုမှ ကျား(၄၁)ဦး၊ မ (၉)ဦး စုစုပေါင်း (၅၀)ဦး တက်ရောက်ခဲ့ပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ်၊ လင်းတာကျအုပ်စု၊ လင်းတာကျကျေးရွာ
ကဏ္ဍအလိုက်ဦးစားပေးမှု

အဆင့်	လုပ်ငန်း	မည်သူဦးစားပေးလဲ	လ/နှစ်	ကျေးရွာမှတာဝန်ခံသူတို့အုပ်စု	ပြင်ပမှမည်သူထောက်ပံ့မလဲ	
လူမှုအခြေခံအထောက်အပံ့	၁	ကွန်ကရစ်လမ်း	က+မ	မတ်/၂၀၁၇	ကျေးရွာစီ/ထောက်ကော်မတီ	လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း
	၂	မြစ်ရေစစ်ကန်	က+မ	ဖေဖော်ဝါရီ/၂၀၁၈	ကျေးရွာစီ/ထောက်ကော်မတီ	လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း
အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း/ရိုက်ပျိုးရေး	၁	အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းအတွက်အသိပညာပေးခြင်း	က+မ	မတ်/၂၀၁၇	ကျေးရွာစီ/ထောက်ကော်မတီ	ပြင်ပအကူအညီပေးရေးအဖွဲ့
	၂	အိမ်တွင်းလက်မှုပညာနည်းပညာရရှိရေး	က+မ	ဖေဖော်ဝါရီ/၂၀၁၈	ကျေးရွာစီ/ထောက်ကော်မတီ	ပြင်ပအကူအညီပေးရေးအဖွဲ့
ကျန်းမာရေးနှင့်အာဟာရ						
ပညာရေး						
အခြား	၁	ဆိုလာစီ	က+မ	မတ်/၂၀၁၉	ကျေးရွာစီ/ထောက်ကော်မတီ	လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း

သာပေါင်းမြို့နယ်၊ လင်းတာကျအုပ်စု၊ လင်းတာကျကျေးရွာ
 ကော်မတီဝင်များစာရင်း

နေ့စွဲ ၂၀၁၇ ခုနှစ် ၂.၁.၁၀

(CF/TF အဖွဲ့ဝင်များစာရင်း)

စဉ်	ကော်မတီဝင်များအဖွဲ့ချုပ်အဖွဲ့ဝင်များ	အဖွဲ့ဝင်	အသက်	ပညာရေးအဆင့်	လက်မှတ်	မှတ်ပုံတင်အမှတ်	မှတ်ပုံ	မှတ်ပုံ	မှတ်ပုံ
၁	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၄၉	စာတန်း	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၂	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၅၃	(၄)တန်း	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၃	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၄၉	(၄)တန်း	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၄	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၅၀	(၄)တန်း	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၅	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၃၄	မူလပညာ	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၆	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၂၀	(၇)တန်း	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၇	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၄၂	(၇)တန်း	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၈	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၃၉	(၅)တန်း	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၉	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၄၅	(၇)တန်း	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၁၀	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၂၉	မူလပညာ	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၁၁	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၃၄	မူလပညာ	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၁၂	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၃၄	မူလပညာ	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၁၃	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၃၄	မူလပညာ	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၁၄	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၃၄	မူလပညာ	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၁၅	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၃၄	မူလပညာ	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၁၆	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၃၄	မူလပညာ	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၁၇	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၃၄	မူလပညာ	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၁၈	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၃၄	မူလပညာ	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၁၉	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၃၄	မူလပညာ	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂
၂၀	စိုးစိုးစန်းစန်း	စိုးစိုးစန်းစန်း	၃၄	မူလပညာ	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂	၁၂

Pအရည်အသွေးထိန်းချုပ်မှု

ထိန်းချုပ်သူ	ရက်စွဲ၊	ရွာ မြို့နယ်-	မြို့နယ် ကျေးရွာအုပ်စု
--------------	---------	------------------	---------------------------

- (၁) VDP စာရွက်စာတမ်းပြီးဆုံးမှုကို စစ်ဆေးပါ။ (CM အရ)
- မျက်နှာပုံ (အဖုံး)
 - မာတိကာ
 - ကျေးရွာအခြေခံ (data)
 - PSA အကျဉ်းချုပ်နှင့် PRA လုပ်ငန်းစဉ်
 - အမျိုးသားနှင့် အမျိုးသမီးအဖွဲ့များ၏ အခက်အခဲများ
 - ကျေးရွာမျှော်မှန်းချက် (ဆွေးနွေးချက်ရလဒ်)
 - အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးအဖွဲ့များ သဘောတူထားသည့် နောင်လေးနှစ်အတွက် ဦးစားပေးလုပ်ငန်းစဉ်များစာရင်း
(အခြေခံအဆောက်အအုံ၊ အသက်မွေးမှု၊ ပညာရေး၊ လူမှုရေးထိန်းသိမ်းမှု)

နောက်ဆက်တွဲများ

- လူမှုရေးအကဲဖြတ်မှု စာရွက်စာတမ်းခါတ်ပုံနှင့် PRA လုပ်ငန်းစဉ် (ဖြစ်နိုင်လျှင်) မြေပုံများပါရမည်။
စည်းစိမ်ပိုင်ဆိုင်မှုအဆင့် (Vennပုံ)
- ကျေးရွာစီမံကိန်းရေးဆွဲရေးအစည်းအဝေးမိတ္တူ
- ကျေးရွာအချက်အလက် (PC-1 ပုံစံ)
- ကျေးရွာမျှော်မှန်းချက်

(၂) လူမှုအကဲဖြတ်အရည်အသွေးနှင့် VDP စစ်ဆေးပါ။

- VDP တွင်ပါဝင်သော လူဦးရေ (အမျိုးသား/အမျိုးသမီး)
- လူမှုအကဲဖြတ်မှုအရည်အသွေးနှင့် VDP အတွက် ရက်ပေါင်း
- PRA ပစ္စည်းများ အသုံးပြုသည့် အရေအတွက်
- ပါဝင်သောဦးရေနှင့် လုပ်ငန်းများမှတ်တမ်းတင်ခြင်း (အစည်းအဝေးမှတ်တမ်း၊ အဖွဲ့ခါတ်ပုံ
တိုင်းရင်းသားအနည်းစုနှင့် ထိခိုက်လွယ်သော အဖွဲ့များ
 - အလွန်ကောင်း
 - ကောင်း
 - ညံ့
- လုပ်ငန်းများမှတ်တမ်းတင်ခြင်းနှင့် အမျိုးသမီးအဖွဲ့အစည်းအဝေး၏ရလဒ်အား ခွဲခြားပေးထားသလား။
 - ရှိ
 - မရှိ
- စီမံကိန်းအရေအတွက် (အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးရွေးချယ်မှုအရေအတွက်)
- PRAနှင့် သက်ဆိုင်သော အခြားစီမံကိန်းအရေအတွက်
(အမျိုးသား/အမျိုးသမီးရွေးချယ်မှုအရေအတွက်)



သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ရှင်ကြီးပျောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ရှင်ကြီးပျောက်ကျေးရွာတွင် PRA Toolsများပြုလုပ်ပုံ



သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ရှင်ကြီးပျောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ မအူပင်ဒေါင့်ကျေးရွာတွင်အုပ်စု အစည်းအဝေးပြုလုပ်ပုံ



သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ရှင်ကြီးပျောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ရှင်ကြီးပျောက်ကျေးရွာတွင် PRA Tools များ ပြုလုပ်ပုံ



သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ရှင်ကြီးပျောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ရှင်ကြီးပျောက်ကျေးရွာတွင် အစည်းအဝေးပြုလုပ်ပုံ

(Form No. 1)

ဤစာရွက်သည် အလုပ်သမားများ၏ အလုပ်ချိမ်းညှိရေးနှင့် ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များကို ဖော်ပြရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ဖြည့်စွက်ရန် ဖြစ်သည်။
 ဤစာရွက်ကို အလုပ်သမားများ၏ အလုပ်ချိမ်းညှိရေးနှင့် ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များကို ဖော်ပြရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ဖြည့်စွက်ရန် ဖြစ်သည်။

အမျိုးအမည်	အလုပ်သမားအရေအတွက်	အလုပ်သမားအမျိုးအမည်	အလုပ်သမားအရေအတွက်
အမျိုးအမည် (၁)	158	အလုပ်သမားအမျိုးအမည် (၁)	158
အမျိုးအမည် (၂)		အလုပ်သမားအမျိုးအမည် (၂)	
အမျိုးအမည် (၃)		အလုပ်သမားအမျိုးအမည် (၃)	
အခြား		အခြား	
အလုပ်သမားအမျိုးအမည်		အလုပ်သမားအမျိုးအမည်	
အလုပ်သမားအမျိုးအမည်		အလုပ်သမားအမျိုးအမည်	
အလုပ်သမားအမျိုးအမည်		အလုပ်သမားအမျိုးအမည်	

အမျိုးအမည်	အလုပ်သမားအရေအတွက် (အမျိုးအမည်)	အလုပ်သမားအရေအတွက် (အမျိုးအမည်)
အမျိုးအမည် (၁)	287	898
အမျိုးအမည် (၂)		
အမျိုးအမည် (၃)		
အခြား		
စုစုပေါင်း	128	30

အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဝန်ထမ်းများ၏ အကျိုးအမြတ်များကို အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိစေရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်ရမည်။

အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဝန်ထမ်းများ၏ အကျိုးအမြတ်များကို အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိစေရန်အတွက် ဆောင်ရွက်ရမည်။

(က) ဝန်ထမ်းများ၏ အကျိုးအမြတ်များကို အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိစေရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်ရမည်။

(ခ) အကျိုးအမြတ်များကို အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိစေရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်ရမည်။

(၁) _____

(၂) _____

(ဂ) အကျိုးအမြတ်များကို အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိစေရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်ရမည်။

အကျိုးအမြတ်များကို အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိစေရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်ရမည်။

အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိစေရန်အတွက်

အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိစေရန်အတွက်
 ဝန်ထမ်း **ဒေါ်မောင်မောင်**
 ရက်စွဲ ၁၇.၁.၂၀၁၇

အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိစေရန်အတွက်

အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိစေရန်အတွက်
 ဝန်ထမ်း **ဒေါ်မောင်မောင်**
 ရက်စွဲ ၁၇.၁.၂၀၁၇



အဆင့်မြင့်အထကကျောင်းများ (FORM PC 12)

လေ့လာမှု အစီအစဉ်အရ အချက်အလက် စာရင်း

အဆင့်မြင့်အထကကျောင်းများ/အဆင့်မြင့်အထကကျောင်းများ

ရက်စွဲ 16.1.2017

မြို့နယ်/အရပ်အကျဉ်းချုပ် နေရာအမှတ်

မြို့နယ်

အထကအမျိုးအစား

အထကအမျိုးအစား

စဉ်	အမည်	အသက်		အဆင့်မြင့် ပညာရေး အဆင့်	အခြား	မှတ်ချက်
		(၇)	(၈)			
၁၆	အောင်ကျော်		၆	၆		
၁၇	အောင်ကျော်		၆	၆		
၁၈	အောင်ကျော်		၆	၆		
၁၉	အောင်ကျော်		၆	၆		
၂၀	အောင်ကျော်		၆	၆		
၂၁	အောင်ကျော်		၆	၆		
၂၂	အောင်ကျော်		၆	၆		
၂၃	အောင်ကျော်		၆	၆		
၂၄	အောင်ကျော်		၆	၆		
၂၅	အောင်ကျော်		၆	၆		
၂၆	အောင်ကျော်		၆	၆		
၂၇	အောင်ကျော်		၆	၆		
၂၈	အောင်ကျော်		၆	၆		
၂၉	အောင်ကျော်		၆	၆		
၃၀	အောင်ကျော်		၆	၆		
၃၁	အောင်ကျော်		၆	၆		
၃၂	အောင်ကျော်		၆	၆		
၃၃	အောင်ကျော်		၆	၆		
၃၄	အောင်ကျော်		၆	၆		
၃၅	အောင်ကျော်		၆	၆		
၃၆	အောင်ကျော်		၆	၆		
၃၇	အောင်ကျော်		၆	၆		
၃၈	အောင်ကျော်		၆	၆		
၃၉	အောင်ကျော်		၆	၆		
၄၀	အောင်ကျော်		၆	၆		
၄၁	အောင်ကျော်		၆	၆		
၄၂	အောင်ကျော်		၆	၆		
၄၃	အောင်ကျော်		၆	၆		
၄၄	အောင်ကျော်		၆	၆		
၄၅	အောင်ကျော်		၆	၆		
၄၆	အောင်ကျော်		၆	၆		
၄၇	အောင်ကျော်		၆	၆		
၄၈	အောင်ကျော်		၆	၆		
၄၉	အောင်ကျော်		၆	၆		
၅၀	အောင်ကျော်		၆	၆		

(၁) အဆင့်မြင့်အထကကျောင်းများ/အထကအမျိုးအစား အဆင့်မြင့်အထကကျောင်းများ တစ်ခုကို ကိုယ်စားပြုရန်အတွက် အမှတ်တင်ပါ။



ပုံစံ - ၈-၁၂ - အစဉ်အဆက်အရောက်ရောက် (FORM PC 12)

လမ်းညွှန် စီမံကိန်း အစဉ်အဆက်အရောက်ရောက် အသုံးပြုရန် လူ့အဖွဲ့အစည်းများတွင် အကျင့်တရား ကျင့်သုံးမှု ရှိမရှိ စစ်ဆေးရန် (၈)၊ စီမံကိန်းတော်ဝင်အဖွဲ့ဝင်များအား အစဉ်အဆက်အရောက်ရောက် သုံးနှစ်အတွက် ဖြည့်စွက်ရန်

စည်ပင်သာယာရေး ဝန်ကြီးဌာန

ရက်စွဲ 16.1.2017

စီမံကိန်းအမျိုးအစား (၁) (၂) (၃) (၄)

ပြည်နယ်/တိုင်းဒေသကြီး ဧရာဝတီ	မြို့နယ် သာပေါင်း	အကျင့်တရား စင်, တကယ်	အကျင့် မရှိ, တကယ်
---------------------------------	----------------------	-------------------------	----------------------

အစဉ်အဆက်အရောက်ရောက်		ပထမအကြိမ်		အိမ်ထောင် ဖွဲ့စည်း ရက်စွဲ (၂/၂)	ရက်စွဲ	အခြား
စဉ်	အမည်	အား (✓)	မ (✓)			
၅၁	ခင်ကျော်		✓	✓	၆/၂၀	၅၆
၅၂	ခင်စင်စင်		✓	✓	"	၅၆
၅၃	ခင်ကျော်စိန်		✓	✓	"	၅၆
၅၄	ခင်စိန်		✓	✓	"	၅၆
၅၅	ခင်ကျော်စိန်		✓	✓	"	၅၆
၅၆	ခင်စင်စင်		✓	✓	"	၅၆
၅၇	ခင်ကျော်စိန်		✓	✓	"	၅၆
၅၈	ခင်ကျော်စိန်		✓	✓	"	၅၆
၅၉	ခင်ကျော်စိန်		✓	✓	"	၅၆
၆၀	ခင်ကျော်စိန်		✓	✓	"	၅၆
၆၁	ခင်ကျော်စိန်		✓	✓	"	၅၆
၆၂	ခင်ကျော်စိန်		✓	✓	"	၅၆
၆၃	ခင်ကျော်စိန်		✓	✓	"	၅၆
၆၄	ခင်ကျော်စိန်		✓	✓	"	၅၆
၆၅	ခင်ကျော်စိန်		✓	✓	"	၅၆
၆၆	ခင်ကျော်စိန်	✓		✓	"	၅၆
၆၇	ခင်ကျော်စိန်	✓		✓	"	၅၆
၆၈	ခင်ကျော်စိန်	✓		✓	"	၅၆
၆၉	ခင်ကျော်စိန်	✓		✓	"	၅၆
၇၀	ခင်ကျော်စိန်	✓		✓	"	၅၆
၇၁	ခင်ကျော်စိန်	✓		✓	"	၅၆
၇၂	ခင်ကျော်စိန်	✓		✓	"	၅၆
၇၃	ခင်ကျော်စိန်	✓		✓	"	၅၆
၇၄	ခင်ကျော်စိန်	✓		✓	"	၅၆
၇၅	ခင်ကျော်စိန်	✓		✓	"	၅၆
၇၆	ခင်ကျော်စိန်	✓		✓	"	၅၆
၇၇	ခင်ကျော်စိန်	✓		✓	"	၅၆
၇၈	ခင်ကျော်စိန်	✓		✓	"	၅၆
၇၉	ခင်ကျော်စိန်	✓		✓	"	၅၆
၈၀	ခင်ကျော်စိန်	✓		✓	"	၅၆

(၁) အိမ်ထောင်ဖွဲ့စည်းခြင်းမရှိပါက အမျိုးသား/အမျိုးသမီး အိမ်ထောင်စု တစ်ခုကို ကိုယ်တော်ပြုသူမည်သူမဆို အမှတ်ပြုရမည်။



ပုံစံ - ၈-၁၂ - အစည်းအဝေးထောက်ခံချက်သွား (FORM PC 12)

လယ်ဥယျာဉ်၊ မိတ်နိုး အစည်းအဝေးအကျဉ်းချုပ် အသုံးပြုရန် လူ့အဖွဲ့အစည်းတို့က တာဝန်ယူသည့် ကွယ်လွန်ခြင်း စစ်ဆေးမှု ပုံစံ၊ မိတ်နိုးထက်ပိုမိုအသုံးပြုရန်အတွက် အစည်းအဝေးထောက်ခံချက် သွားစာရင်းကို ပြည့်ညောင်စွာ

စည်းစိမ်ပေးပို့ရမည် ဖော်ပြပါပုံစံ

ရက်စွဲ 18.1.2017

မိတ်နိုးထက်ပိုမိုအသုံးပြုခြင်း (✓) ထက်ပိုမို (၁)
 ထက်ပိုမို (၂) ထက်ပိုမို (၃) ထက်ပိုမို (၄)

ပြည်နယ်/တိုင်းဒေသကြီး ဧရာဝတီ	မြို့နယ် သာယာ	ကျေးရွာအုပ်စု လှိုင်သာယာ	ကျေးရွာ လှိုင်သာယာ
---------------------------------	------------------	-----------------------------	-----------------------

စဉ်	အမည်	ကျား (✓)	မ (✓)	အိမ်ထောင်စုကိုယ်စားလှယ် (✓) ^(၁)	လက်မှတ်
၁	ဦးထွန်းထွန်းဦး	✓			[Signature]
၂	ဦးကျော်စွာ	✓			
၃	ဦးကျော်စွာ	✓			
၄	ဦးကျော်စွာ	✓			
၅	ဦးကျော်စွာ	✓			
၆	ဦးကျော်စွာ	✓			
၇	ဦးကျော်စွာ	✓			
၈	ဦးကျော်စွာ	✓			
၉	ဦးကျော်စွာ	✓			
၁၀	ဦးကျော်စွာ	✓			
၁၁	ဦးကျော်စွာ	✓			
၁၂	ဦးကျော်စွာ	✓			
၁၃	ဦးကျော်စွာ		✓		
၁၄	ဦးကျော်စွာ		✓		
၁၅	ဦးကျော်စွာ		✓		
၁၆	ဦးကျော်စွာ		✓		
၁၇	ဦးကျော်စွာ		✓		
၁၈	ဦးကျော်စွာ		✓		
၁၉	ဦးကျော်စွာ		✓		
၂၀	ဦးကျော်စွာ	✓			
၂၁	ဦးကျော်စွာ		✓		
၂၂	ဦးကျော်စွာ		✓		
၂၃	ဦးကျော်စွာ		✓		
၂၄	ဦးကျော်စွာ		✓		
၂၅	ဦးကျော်စွာ		✓		
၂၆	ဦးကျော်စွာ		✓		
၂၇	ဦးကျော်စွာ		✓		
၂၈	ဦးကျော်စွာ		✓		
၂၉	ဦးကျော်စွာ		✓		
၃၀	ဦးကျော်စွာ		✓		
၃၁	ဦးကျော်စွာ		✓		
၃၂	ဦးကျော်စွာ		✓		
၃၃	ဦးကျော်စွာ		✓		
၃၄	ဦးကျော်စွာ		✓		
၃၅	ဦးကျော်စွာ		✓		
၃၆	ဦးကျော်စွာ		✓		
၃၇	ဦးကျော်စွာ		✓		
၃၈	ဦးကျော်စွာ		✓		
၃၉	ဦးကျော်စွာ		✓		
၄၀	ဦးကျော်စွာ		✓		
၄၁	ဦးကျော်စွာ		✓		
၄၂	ဦးကျော်စွာ		✓		
၄၃	ဦးကျော်စွာ		✓		
၄၄	ဦးကျော်စွာ		✓		
၄၅	ဦးကျော်စွာ		✓		
၄၆	ဦးကျော်စွာ		✓		
၄၇	ဦးကျော်စွာ		✓		
၄၈	ဦးကျော်စွာ		✓		
၄၉	ဦးကျော်စွာ		✓		
၅၀	ဦးကျော်စွာ		✓		
၅၁	ဦးကျော်စွာ		✓		
၅၂	ဦးကျော်စွာ		✓		
၅၃	ဦးကျော်စွာ		✓		
၅၄	ဦးကျော်စွာ		✓		
၅၅	ဦးကျော်စွာ		✓		
၅၆	ဦးကျော်စွာ		✓		
၅၇	ဦးကျော်စွာ		✓		
၅၈	ဦးကျော်စွာ		✓		
၅၉	ဦးကျော်စွာ		✓		
၆၀	ဦးကျော်စွာ		✓		
၆၁	ဦးကျော်စွာ		✓		
၆၂	ဦးကျော်စွာ		✓		
၆၃	ဦးကျော်စွာ		✓		
၆၄	ဦးကျော်စွာ		✓		
၆၅	ဦးကျော်စွာ		✓		
၆၆	ဦးကျော်စွာ		✓		
၆၇	ဦးကျော်စွာ		✓		
၆၈	ဦးကျော်စွာ		✓		
၆၉	ဦးကျော်စွာ		✓		
၇၀	ဦးကျော်စွာ		✓		
၇၁	ဦးကျော်စွာ		✓		
၇၂	ဦးကျော်စွာ		✓		
၇၃	ဦးကျော်စွာ		✓		
၇၄	ဦးကျော်စွာ		✓		
၇၅	ဦးကျော်စွာ		✓		
၇၆	ဦးကျော်စွာ		✓		
၇၇	ဦးကျော်စွာ		✓		
၇၈	ဦးကျော်စွာ		✓		
၇၉	ဦးကျော်စွာ		✓		
၈၀	ဦးကျော်စွာ		✓		
၈၁	ဦးကျော်စွာ		✓		
၈၂	ဦးကျော်စွာ		✓		
၈၃	ဦးကျော်စွာ		✓		
၈၄	ဦးကျော်စွာ		✓		
၈၅	ဦးကျော်စွာ		✓		
၈၆	ဦးကျော်စွာ		✓		
၈၇	ဦးကျော်စွာ		✓		
၈၈	ဦးကျော်စွာ		✓		
၈၉	ဦးကျော်စွာ		✓		
၉၀	ဦးကျော်စွာ		✓		
၉၁	ဦးကျော်စွာ		✓		
၉၂	ဦးကျော်စွာ		✓		
၉၃	ဦးကျော်စွာ		✓		
၉၄	ဦးကျော်စွာ		✓		
၉၅	ဦးကျော်စွာ		✓		
၉၆	ဦးကျော်စွာ		✓		
၉၇	ဦးကျော်စွာ		✓		
၉၈	ဦးကျော်စွာ		✓		
၉၉	ဦးကျော်စွာ		✓		
၁၀၀	ဦးကျော်စွာ		✓		

(၁) အိမ်ထောင်စုစီးမြိုင်ရန်မလိုပါ။ အမျိုးသား/အမျိုးသမီး အိမ်ထောင်စု တစ်စုကို ကိုယ်စားပြုသူမည်သူမဆို အမှတ်ခြစ်ပါ။



ပုံစံ - ၈-၁၂ - အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူများ (FORM PC 12)

လက်ညှိုး၊ လက်ခုပ်၊ အစည်းအဝေးတက်ရောက်မှု အသုံးပြုရန် လူ့ဝတ်စုံအင်စတီကျပ်မှ အတည်ပြုပေးသည့် စည်းကမ်းချက်များ (၂)၊ လက်ခုပ်တက်ရောက်မှုအစည်းအဝေး အစည်းအဝေးတက်ရောက် သည့်အစည်းကို ဖြည့်သွင်းရန်

စည်းကမ်းချက်အရ စာမျက်နှာ

ရက်စွဲ 17.1.2017

လက်ခုပ်တက်ရောက်ခြင်း(V) လက်ခုပ်(၁)
လက်ခုပ်(၂) လက်ခုပ်(၃) လက်ခုပ်(၄)

ပြည်နယ်/တိုင်းဒေသကြီး
ဧရာဝတီ

ဦးနု
အလယ်

အဖွဲ့အစည်း
အ.က.က.က

အဖွဲ့
အ.က.က.က

စဉ်	အမည်	ကျား (V)	မ (V)	အိမ်ထောင်စု ကိုယ်စားလှယ် (V) ^(၁)	လူမျိုး	လက်မှတ်
၁၁	ဦးစို		✓	✓	မက	ဦးစို
၁၂	ဦးအိ	✓		✓	-	ဦးအိ
၁၃	ဒေါ်လှစုလှစို		✓	✓	-	ဒေါ်လှစုလှစို
၁၄	ဒေါ်အိ	✓		✓	-	ဒေါ်အိ
၁၅	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၁၆	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၁၇	ဒေါ်အိ	✓		✓	-	ဒေါ်အိ
၁၈	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၁၉	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၂၀	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၂၁	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၂၂	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၂၃	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၂၄	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၂၅	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၂၆	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၂၇	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၂၈	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၂၉	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၃၀	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၃၁	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၃၂	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၃၃	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၃၄	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၃၅	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၃၆	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၃၇	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၃၈	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၃၉	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၄၀	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၄၁	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၄၂	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၄၃	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၄၄	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၄၅	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၄၆	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၄၇	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၄၈	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၄၉	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ
၅၀	ဒေါ်အိ		✓	✓	-	ဒေါ်အိ

(၁) အိမ်ထောင်စုကို ဖြည့်စွက်ရန်မလိုပါ။ အမျိုးသား/အမျိုးသမီး အိမ်ထောင်စု တစ်ခုကို ကိုယ်စားပြုသူသည်သူမတို့ အမှတ်ဖြည့်ပါ။

Form No. 12

(a) Name of the organization:
 (b) Address:
 (c) Telephone:
 (d) Date: 10.10.17

Sl. No.	Name of the person	Age		Sex	Religion	Signature
		(A)	(B)			
1
2
3
4
5
6
7
8
9
10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20

(a) Signature of the person in charge of the organization